

ملخص الحقائق الرئيسية **KEY FACT STATEMENT**

RAKislamic Gold MasterCard "Credit Card"

IMPORTANT NOTICE

This document sets out key information about the Credit Card. You should read it thoroughly. If you do not understand anything in this document, you should seek independent advice.

This is not a legal contract – it does not bind you to take, or us to provide, the Credit Card. The Credit Card will be documented in an application form which will include all the terms and conditions applicable to the Credit Card.

We are The National Bank of Ras Al Khaimah (P.S.C) – Islamic Banking Division (the "Bank"), a commercial bank regulated and licensed by the Central Bank of UAE. You may serve notices on us at our postal address, by fax or by email to the addresses specified below:

Address: P.O. Box 1531, Dubai, UAE Customer Service: +971 4 213 0000 Email: contactus@rakbank.ae

1. Description of the Credit Card

The Credit Card is a payment card which lets you utilize funds at a certain profit rate from a pre-approved limit to pay for your purchases from merchants that accept the card for payment.

The Gold Credit Card offers you RAKrewards, Global Acceptance & Cash Withdrawals Anywhere, RAKfoodie dining privileges, Travel benefits, Takaful Benefits, Utility Bill Payments made easy, Flexible Payments, and No Annual Fee Ever!

2. Product Type

The Credit Card is made available under the Sharia structure of Commodity Murabaha.

3. Requirements & Eligibility

Application for the Credit Card can be made by anyone who: (a) is at least 21 years old; (b) for salaried applicants, a minimum monthly salary of AED 5,000/- or for the self-employed customers, a quarterly credit turnover of AED 150,000 or an average quarterly balance of AED 75,000; and (c) provides a security cheque for the value of the Credit Card limit.

4. Key Features

Earn RAKrewards points on your spends.

اكسب نقاط راك ريووردز على جميع مشترياتك، دون حصر لمقدار

سحب نقدى حتى نسبة %80 من رصيد بطاقة الإئتمان Cash withdrawal of up to 80% of your Credit Card limit

حماية راك الإسلامي، وثيقة تأمينٍ تكافلي ضد الحوادث الشخصية

تقدم لحاملي بطاقات الإئتمان الأساسية بالإشتراك مع شركة عمان

RAKislamic Protect, a personal accident takaful policy offered to primary credit card holders in association with Oman Insurance Company

بطاقة ماستركارد الذهبية من راك الإسلامية "بطاقة ائتمان"

تنبيه هام

يعرض هذا المستند المعلومات الأساسية لبطاقة الإئتمان و بذلك، يتطلب منكــم قراءتـه جيــداً. إذا واجهتكــم أي صعوبــة فــي فهــم أي مــن المعلومــات المتوفرة في هذا المستند، يجب عُليكم الإستعانة باستُشارة خارجيـة.

هـذا المسـتند لا يعتبـر عقـد قانونـى – فهـو لا يلزمكـم بأخـذ أو يلزمنـا بتقديـم بطاقـة الإئتمـان. سـيتم التقديـم الرسـمي لبطاقـة الإئتمـان فـي نمـوذج طلـب الـذي سـيتضمن جميـع الشـروط والأحـكامُّ المطبقـة علـى بطاقـّة الإئتمـان.

نحـن بنـك رأس الخيمـة الوطنـى (ش.م.ع.) – قسـم الخدمـات المصرفية الإسـلامية ("البنك")، بنك تجارى منظم ومرخص من خلال البنك المركزي لدولـة الإمارات العربيـة المتحدة. يمكنكـم إرسال الإشـعارات عبـر العنـوان البريـدي، أو الفاكـس أو عبـر البريـد الإلكترونـي المذكـور أدنـاه:

> العنوان: ص.ب. 1531 دبي، الإمارات العربية المتحدة خدمة العملاء : 0000 213 4 971+

> > بريد إلكتروني: contactus@rakbank.ae

1. وصف البطاقة الائتمانية

بطاقـة الإئتمـان هـى بطاقـة دفـع تمكنكـم مـن إسـتخدام مقـدار معتمـد مسـبقاً مـن المـال مقابـل معـدل ربـح محـدد وذلـك للدفـع مقابـل مشـترياتكم مـن المحلات التجاريـة التــى تقبــل الدفــع بواسـطة بطاقــة الإئتمــان.

تمنحكم البطاقية الإئتمانيية الذهبيية مكافيات راك ريبووردز، إمكانيية الاستعمال في جميع أنحاء العالـم والسحب النقدي من أي مكان، امتيـازات شـهية من راك فودى، امتيازات السفر، امتيازات تكافل، خدمات تسديد الفواتير الإستهلاكية بسهولة، ومرونـة فـى السـداد بالإضافـة إلـى الإعفـاء مـن الرسـوم السـنوية للأبـد.

2. نوع المنتج

تتوفر بطاقة الإئتمان على مبدأ الشريعة الإسلامية مرابحة.

3. المتطلبات وأهلية القبول

يمكـن لأى شـخص التقـدم للحصـول علـى بطاقـة الإئتمـان شـريطة أن: (أ) يبلـغ مـن العمـّر 21 عامـاً علـى الأقـل، (ب) يكـون مـن العمـلاء صاحبـى راتـب شـهرى لا يقــل عــن 5,000 درهــم إماراتــي كحــد ادنــي أو مــن العمــلاء أصحــاب الشــركات الخاصـة الـذي يصـل معـدل دوران رصيدهـم الدائـن الربـع سـنوي مبلـغ 150,000 درهــم إماراتــى أو يكــون متوســط رصيــد حســابهم الـربــع ســنوى مبلــغ 75,000 درهم إماراتي و (ج) يقوم بتقديم شيك ضمان بمقدار حد بطّاقة الإئتمان.

4. الخصائص الأساسية

تغطية ائتمانية اختيارية مقدمة كحماية ضد الإخلال بالسداد بسبب الوفاة والعجز الكلي الدائم والأمراض الخطيرة وفقدان الوظيفة بشكل

Optional credit shield offered as protection against payment default due to death, permanent total disablement, critical illness and involuntary loss of job



خدمة راك بنك لتحويل الأموال مقابل رسوم رمزية وفقاً لجدول الرسوم والتكاليف الخاصة بالخدمة

RAKMoneyTransfer service at a nominal fee as per Schedule of Fees & Charges of the service



Credit Card cheque, Smart cash, Balance transfer services permitted with finance charges and processing fee





شيكات بطاقة الائتمان، سمارت كاش، خدمات تحويل الرصيد مسموح بها مع الرسوم ورسوم المعالجة



5. Processing Time

Your Credit Card will be issued within 5 business days of signing the application form and submission of required documents to us.

6. Expected Profit Rates & Calculation

A fixed rate of finance charges of 3.45% per month which is equivalent to an annual profit rate of 41.4% is applicable on both the Murabaha contract (profit charged) and the Wakala investment account (profit rebate). The utilized fund (outstanding balance) results in reduced profit rebate on the Wakala account. The difference of the profit charged and rebate is the finance charges to be paid in each installment.

Monthly profit rate is subject to increase by 0.5% per month if the minimum amount due under the Credit Card in the previous statement has not been paid.

Warning

- If you are late in payment or fail to make the applicable payments on the due date, you will pay default finance charges at the rates described above.
- If you make only the minimum payments during each billing period, you will pay more in finance charges and it will take you longer to pay off your outstanding balance.
- If you fail to make a payment or otherwise breach the Credit Card terms, this will be a default and the Bank will be entitled, among other things, to:
 - (a) cancel the Credit Card and demand full repayment immediately;
 - (b) report the default to the appropriate regulatory authorities including the UAE Central Bank, Al Etihad Credit Bureau and other credit rating agencies, which will affect your credit rating;
 - (c) Bring legal proceedings against you.

7. Credit Card Payment Method

You can make the payment of your Credit Card dues through the following modes:

- Cheques /cash payment at branches / RAKBANK ATMs
- Through exchange houses
- Set up standing instructions (partial or full) on RAKBANK or non-RAKBANK accounts
- Digital banking channels (either through RAKBANK or other banks in UAE)
- Through Automated Phone Service (IVR) for RAKBANK customers with current or savings accounts.

8. Key Fees and Charges

- No annual fees.
- Donation amount for delay in payment of minimum amounts due – AED 230 per delay.
- Upgrade fee if the transactions exceed Credit Card limit AED 285.
- Cash withdrawal fee 3% of cash withdrawn or AED 99 (whichever is higher).

5. فترة إتمام الطلب

سيتم إصدار بطاقتكم الإئتمانية في غضون 5 أيـام عمـل مـن توقيـع نمـوذج. الطلـب وتقديـم المسـتندات المطلوبـة.

6. معدلات الربح المتوقعة وطريقة الاحتساب

يتم تطبيق معدل ثابت لرسم التمويل نسبة 3.45% شهرياً وهو ما يعادل معدل ربح سنوي قدره 41.4% على عقد المرابحة (الربح المُحمل) وحساب الإستثمار بالوكالة (خصم الربح). ينتج عن الأموال المستخدمة (الرصيد المستحق) تخفيض في معدل الأرباح على حساب الوكالة ويكون الفرق بين الربح المُحمل والخصم كمصاريف التمويل التي يتعين دفعها في كل

يخضــَع معــدل الربــح الشــهـري لـلزيــادة بنســبة %0.5 شــهـرياً إذا لــم يتــم دفــَع الحــد الأدنــى لـلمبلــغ المســتحق بموجــب بطاقــة الإئتمــان وفقــاً لـكشـف الحســاب الســابـق.

تحذير

- إذا تأخرتم في السداد أو لم تتمكنوا من سداد الدفوعات المطبقة في تاريخ الإستحقاق، يتعين عليكم سداد رسوم تمويل التخلف عن السداد بالمعدلات الموضحة أعلاه.
- إذا قمتـم بسـداد الحـد الأدنـى فقـط مـن الدفعـات خـلال كل
 فتـرة محاسـبية، سـوف تدفعـوا فائـدة أكبـر وستسـتغرقوا
 وقتـاً أطـول لسـداد رصيدكـم المسـتحق.
- إذا فشلتم فــي ســداد دفعــة أو خالفتــم شــروط بطاقــة
 الإئتمــان بطريقــة أخــري، فســوف يعــد هـــذا إخــلال وســيحق
 للبنــك مــن بيــن أمــور أخــرى، أن:
 - (أ) إلغاء بطاقة الإئتمان والمطالبة بالسداد الكامل فوراً.
- (ب)الإبلاغ عن التقصير إلى السلطات التنظيمية المناسبة بما في ذلك البنك المركزي الإماراتي ومكتب الاتحاد الإئتماني ووكالات التصنيف الإئتماني الأخري، مما سيؤثر على تصنيفك الإئتماني.
 - (ج) إتخاذ الإجراءات القانونية ضدكم.

7. وسائل سداد رصيد البطاقة الإئتمانية

يمكنكم سداد مستحقات بطاقتكم الإئتمانية من خلال الوسائل التالية؛

- الشيكات/ الدفع النقدي لـدى الفروع / ماكينات الصراف الآلـي التابعـة لـراك بنـك.
 - من خلال شركات الصرافة.
- ضبط تعليمات دائمة (جزئية أو كاملة) على حسابات راك بنـك أو الحسابات البنكية الأخـرى داخـل دولـة الإمـارات العربيـة المتحـدة.
- القنوات المصرفيـة الرقميـة (مـن خـلال راك البنـك أو البنـوك الأخـرى بدولـة الإمـارات العربيـة المتحـدة).
- مـن خـالل خدمـة الهاتـف الآلـي (IVR) لعمـالاء راك بنـك لأصحـاب الحسـابات الجاريـة أو حسـابات التوفيــر.

8. رسوم وتكاليف المنتج

- لا توجد رسوم سنوية.
- رسوم التبرع المترتبة على تأخر سداد الحد الأدنى للدفعة المستحقة السداد 230 درهم إماراتي عن كل تأخير.
- رسوم زيادة الحد الإئتماني إذا تجاوزت المعاملات مقدار الحد الإئتماني 285 درهم إماراتي.
- رسـوم السـحب النقـدي 3% مـن مقـدار السـحب النقـدي أو 99 درهـم إماراتــي (أيهمـا أعلــي).



- Issuance of Liability/No-liability letter AED 50 per letter.
- For cancellation of any product setup or arrangement on the Credit Card – AED 249.
- Additional fees may be levied by the correspondent bank/ financial institution or entity providing financial services to the beneficiary of remittances.
- VAT at the current rate of 5% will be levied on the Bank's fees and charges, as applicable under UAE law.

9. Risks & Limitations

- 5% tolerance allowed over and above the Credit Card limit to approve the transaction any transaction in excess of the Credit Card limit will attract upgrade fee.
- Maximum Reward cap in a month (within a statement cycle) is 37.500 RAKrewards.
- Effective May 17th, 2020, all spends under the category of Charities, Government Services, Bill Payments, Schools, Education, Transits, Transport, Telecommunication, Real Estate, Petrol/Gas stations, will earn 0.35 RAKrewards for every AED 1 spent.
- Transactions made through any of the banking channels i.e.
 IVR, Internet Banking, Mobile, CDMs, ATM's, Branches or any other RAKBANK payment channels will not be eligible for any cashback/rewards.
- For redemption, the minimum available RAKrewards balance should be 10,000.
- Cash withdrawals are permitted only up to 80% of the Credit Card limit.
- Balance transfer is permitted up to 95% of available balance.
- Smart cash is permitted up to 80% of the Credit Card limit or 95% of the available balance (whichever is lower).
- Credit Card cheque is permitted up to 80% of the Credit Card limit or 95% of the available balance (whichever is lower).

These services are offered subject to approval of the Bank.

10. Customer Obligations

- Customer must disclose their income accurately, provide valid identity and employment details and evidence them with authentic documents.
- Customer is obligated to make monthly payments due under the Credit Card as per due date to avoid donation amount & finance charges.

11. Cooling Period (Your right to Cancel)

You are entitled to cancel the Credit Card within 5 business days of signing the application form and we cannot issue the Credit Card until this period expires. To cancel, you must give us written notice. If you do cancel, you will need to pay us the fees disclosed in the application form. You can waive the right to cancel by indicating this to us in writing.

- خطـاب إصـدار المديونيــة / عـدم المديونيــة 50 درهــم إماراتــي عــن كل خطـاب.
 - لإلغاء إعدادات / ضبط لأى منتج على بطاقة الإئتمان 249 درهم إماراتي.
- يجوز تحصيل رسوم إضافية من قبل البنك المعني / المؤسسة أو الهيئة المالية المقدمة للخدمات المالية للمستفيد من التحوالات.
- سيتم فرض ضريبة القيمة المضافة بالمعدل الحالي البالغ
 35 على رسوم وتكاليف البنك، كما هو مطبق بموجب قانون
 دولة الإمارات العربية المتحدة.

9. المخاطر والقيود

- يُسـمح بنسـبة %5 زيـادة عـن مقـدار حـد بطاقـة الإئتمـان للموافقـة علـى المعاملـة ينتـج عـن أي معاملـة تزيـد عـن حـد بطاقـة الإئتمـان إضافـة رسـوم زيـادة الحـد الإئتمانـي.
- الحـد الأقصــى للمكافــآت فــي الشــهر (خــلال دورة كشــف البطاقــة) هــو
 37,500 راك ريــووردز.
- اعتبارًا مـن 17 مايـو 2020، ستكسـب جميـع عمليــات الإنفــاق ضمــن فئــة المؤسســات الخيريــة والخدمــات الحكوميــة ودفــع الغواتيــر والمــدارس والتعليــم والنقــل والاتصــالات والعقــارات ومحطــات البنزيــن / الغــاز 0.35 راك ريــووردز مقابــل كـل درهــم إماراتــى يتــم إنفاقــه علـــى البطاقــة الإئتمانيــة.
- المعاملات التي تتم من خلال أي من القنوات المصرفية ، مثل IVR الو المحمولية ، مثل IVR الخدمات المصرفية عبر الإنترنت أو الهاتف المحمول أو أجهزة الإيداع النقدي أو أجهزة الصراف الآلي أو الفروع أو أي قنوات دفع أخرى لراك بنك لبن تكون مؤهلة لأى استرداد نقدى / مكافآت.
- للاسترداد ، يجب أن يكون الحد الأدنى لرصيد راك ريووردز المتاح 10,000 نقطة راك ريـووردز.
 - يُسمح بالسحب النقدي بنسبة تصل إلى %80 من رصيد بطاقة الإئتمان.
 - يُسمح بتحويل الرصيد حتى نسبة %95 من الرصيد المتاح.
- يُسمح بالسيولة النقدية (سمارت كاش) حتى نسبة %80 من حد بطاقة الإئتمان أو نسبة %95 من الرصيد المتاح (أيهما أقل)
- يُسمح بإصدار شيكات بطاقة الإئتمان حتى نسبة 80% من حد بطاقة الإئتمان أو نسبة 95% من الرصيد المتاح (أيهما أقل).

يشترط موافقة البنك للحصول على هذه الخدمات.

10. التزامات العميل

- يتعين على العميل الكشف عن دخلهم بدقة، وتقديم هوية صالحة
 وتفاصيل العمل وإثباتها بموجب تقديم وثائق أصلية.
- يلتـزم العميـل بسـداد الدفعـات الشـهرية المسـتحقة بموجـب بطاقـة الإئتمـان وفقـاً لتاريــخ الإسـتحقاق لتجنـب رســوم التبــرع ورســوم التمويــل.

11. فترة التهيئة (لديكم الحق في الإلغاء)

يحق للعميـل إلغاء بطاقـة الإئتمـان خـلال 5 أيـام عمـل اعتبـاراً مـن تاريـخ توقيـع نمـوذج الطلب ولـن يتـم إصـدار بطاقـة الإئتمـان حتـى إنتهـاء هـذه الفتـرة. لإلغـاء، طلـب البطاقـة، يتعيــن عليكـم إبلاغنـا خـلال هـذه المـدة وإذا قمتـم بالإلغـاء، يتعيــن عليكـم دفـع الرسـوم المذكـورة فـي نمـوذج الطلـب. يمكنكـم التنــازل عـن الحق لفتـرة التهيئـة وذلـك مـن خـلال تقديـم طلـب التنــازل لنــا كتابيــاً.



12. Key Terms & Conditions

- The Bank may amend the features, fees, charges, terms & conditions of the Credit Card on 60 days' notice to you in advance.
- The Bank may amend the profit rates for the Credit Card on 30 days' notice to you in advance.

I/ We confirm that I/ we have been provided with this Key Fact Statement prior to my application for the Credit Card and have read and understood this Key Fact Statement.

12. الشروط والأحكام الرئيسية

- يجوز للبنـك تعديـل خصائـص، رسـوم، مصروفـات، شـروط وأحـكام بطاقـة الإئتمـان فـى غضـون 60 يومـاً مـن إخطاركـم مقدمـاً.
- يجوز للبنك تعديل أسعار الربح لبطاقة الإئتمان في غضون 30 يوماً من إخطاركم مقدماً.

أنـا / نحـن نؤكد أننـي / أننـا تمكنـا مـن الحصـول علـى مسـتند ملخـص الحقائق الرئيسـية للمنتــج هـذا قبــل تقديــم طلبنــا للحصــول علــى بطاقــة الإئتمــان وقمنــا بقـراءاة وفهــم ملخـص الحقائـق الرئيســية هـذا.

Name	الاسم
Date	التاريخ
Signature	التوقيع

For feedback or complaints, email contactus@rakbank.ae, call 04 213 0000, or visit our website.

لأي ملاحظـات أو للشــكاوي، تواصــل معنــا عبــر rontactus@rakbank.ae أو اتصل بنا على 0000 213 04 أو قم بزيارة موقعنا على الإنترنت.